

Mötesprotokoll Byalaget, 2018-06-14

Närvarande: Stig Andersson, Arne Olsson, Sven-Erik Sahlée, Lars Wide.

Mötet öppnat

Mötesordförande: Arne Olsson

Mötessekreterare: Lars Wide

1 Valfrågor till politiker

Kent Petersson har sammanställt frågorna och diskussions förs om dessa som ska ställas vid valdebatten. Wide ska lämna ett ex till Nemo Bergnehr som kommer vara moderator.

2 Samarbete med de andra byarna

Per sköld och Kent Petersson har träffat en person som vill starta någon form av BYGDERÅD för de östra kommundelarna vilket låter intressant.

3 Medborgarhuset

Kent och Arne har haft möte med Ivar Sjögren ang ansökan av Leader-pengar för att bygga veranda till medborgarhuset

4 Möte med politiker

Tisdag den 19/6 kl 13-15 kommer det vara möte med politiker på Träffpunkten där uppföljning av tidigare frågor kommer ställas.

5 Skyltar valdebatt

Arne Olsson kommer ordna skyltar som ska sättas upp på stolpar ang valdebatten.

6 Inga övriga frågor

7 Mötet avslutas

Nästa möte är torsdag den 9 augusti Träffpunkten kl 19.00